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From:

Sent: Thur 1/21/2021 7:36:15 PM

Subject: RE: sequencing en de LCT/VWS

Received: Thur 1/21/2021 7:36:15 PM

Beste allemaal,

Zoals beloofd een update. De presentatie in de LCT is goed ontvangen. Men kijkt uit naar de notitie.

Er waren een aantal hele praktische vragen en punten die we nog kunnen adresseren in de notitie:

* Wat zijn de doorlooptijden voor een sequentie analyse. Toevoegen aan notitie

« Wat kost een sequentie. idem

« Zijn er voldoende materialen en moet Dienst Testen nog spullen veilig stellen. Idem

« Waar kan de GGD terecht. Dat staat in de Inf@ct die nu gemaakt wordt dus we kunnen stukken daaruit

overnemen en toevoegen.

Hoe doe je dat met piekbelasting zoals nu in Landsingerland. Vandaar natuurlijk de inzet op overcapaciteit.

Ik heb ook benadrukt dat dit een dynamisch vraagstuk is waarbij inzichten snel kunnen veranderen.

Het lijkt me goed om aan de notitie toe te voegen dat er weliswaar sequentie analyse capaciteit is in NL maar dat

die analyses veel geld kosten. Ook insturen van monsters is een belasting voor laboratoria. Mijn indruk is dat daar

zeker geld voor beschikbaar is. VWS wil daar de Dienst Testen bij laten helpen. Die maken nu ook tarieven voor

vergoeding van testen en stellen daar dan allerlei eisen aan waarvoor wij natuurlijk de input moeten leveren. Raakt

ook aan omgaan met data en uniforme data. M.a.w. kansen om het goed in te (laten) regelen.

Over 2 weken gaat er een Kamerbrief uit en daarin wil VWS een stukje hierover opnemen. Daarvoor nemen ze

contact met ons op. Dat zal dan over een dag of 10 zijn.

Het zal jullie niet verrassen dat VWS ook aangaf dat de Minister misschien ook wel meer wil gaan sequencen. Als

dat aan de orde is moeten we dat natuurlijk ook (laten) regelen waarbij wij denk ik altijd de rol hebben om te

wijzen op wat er nodig is voor de vragen die spelen.

Groet JEREL

trom:EEN ERESent: donderdag 21 januari 2021 12:33

Subject: RE: sequencing en de LCT/VW

Het valt idd niet mee om iedereen in de cc te houden.

Het stuk wordt nog niet naar de LCT gestuurd, dat volgt zoals afgesproken na onderlinge afstemming.
Wat de LCT gevraagd heeft is een antwoord op het vraagstuk hoeveel capaciteit er nodig is. Daar hoort ook uitleg bij over

wanneerje wil sequencen, waarom je dat wil, en de berekeningen vane 5.1.2¢

We hebben ook al een kleine inventarisatie gedaan hoeveel capaciteit er is. Onder de streep blijft dan over dat er, ook

gezien de dynamiek van het vraagstuk en de wens om overcapaciteit te hebben, investeringen nodig zijn om de boel

duurzaam te regelen.

De LCT gaat niet over wie wat doet en ook niet over onderlinge afspraken tussen EMC en RIVM. Daar ga ik niet op in en

dat staat ook niet op de agenda.
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Gezien de agenda van [EE ik toch de presentatie houden waarin ik op hoofdlijnen in ga op bovenstaande zaken.

Het vraagstuk over rolverdeling tussen EMC en RIVM pakicen [ERE JERE et je op.

Bijgaand zoals beloofd ook de presentatie.

From: EXEZY. INERESNNIESE@ rosmusme n>
Sent: woensdag 20 januari 2021 13:05

@rivm.nl>

: rivm.nl>; [EE EEE

Subject: Re: sequencing en de LCT/VWS

Ok, ik zie het tegemoet.

Zet BERR er ook even bij.

5.1.2e 5.1.2e

edisch Centrum Rotterdam

-

P.O. box 2040, 3000 CA Rotterdam, The Netherlands

Office address: 5.1.2e Dr. a rove

EAE"
The Netherlands

E-mail:BEE @eresmusmenl | Phone

Sent: 20 January 2021 12:43

To: EAEAY. ®erasmusmc.nl>; ERE EAE ERE <

Cc: EARL | 5.1.2e @rivm.nl>; ERY BE ERFIY

@rivm.nl>

@rivm.nl>;
5.1.2e @rivm.nl>

Subject: RE: sequencing en de LCT/VWS

seste EEN
Bedankt voor je mail.

De presentatie voor de LCT

eff
asis volgt zo snel mogelijk.

vii vialghiEghebben wij inmiddels jouw stuk gekregen over sequencing. Begreep va dat zijn
commenta jet in zat. We gaan nu een stuk maken dat gezamenlijk is, waarin we delen van jouw notitie

sebruer [AED JRE cr gerekend aan de benodigde aantallen voor kiemsurveillance zoals al was

afgesproken in het rveillance overleg en er is afstemming geweest met ECDC. Zodra we een concept hebben

sturen we het naar jou voor input. Daarna kan het naar de LCT.

Als het lukt met de tijdzones kunnen we cok nog contact hebben via webex.

Wat betreft de visie op samenwerking die je in je mail ook benoemt zal er een afspraak volgen mefERE en

EE 201s met hen besproken is.

Groet, [EARL

From: ERED. IEEerasmusmen>
Sent: woensdag 20 januari 2021 01:40
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Subject: Re: sequencing en de LCT/VWS

Beste fA

Dank voor de update. Wat momenteel ontbreekt is een gezamelijke visie,. We zijn de centrale referentie labs, maar we

er is geen structureel overleg over essentiele beslispunten. We doen voor de buitenwacht of we samen optrekken, maar

dat is maar een sausje.

Ik zou graag willen bespreken hoe dat kan veranderen. Ik heb een gemotiveerd team, en ik wil ook dat we serieus de

gezamelijke referentielab rol invullen. Dat lukt met de overleggen met IDS maar beperkt. Wellicht moet er een overleg

op wat hoger niveau voor worden ingericht.

Ik zou iig over de inrichting van opgeschaalde sequencing VOORAf met je willen overleggen, zodat je onze visie kunt

meenemen.

edisch Centrum Rotterdam

2 afin
P.O. box 2040, 3000 CA Rotterdam, The Netherlands

Office address: roo Dr. Molewaterplein 40, 3015 GD Rotterdam, The Netherlands

E-mail: erasmusmc.nl | hone [RES

trom: IE) INE SEERrv >
Sent: 19 January 2021 18:46

Tor RE] REREESN CRECR oc :.cmc  E ERIEY EREv.>
Cc: EL CRI 5.1.2e @rivm.nl>

Subject: sequencing en de LCT/VWS

Zoals afgesproken met zal ik jullie op de hoogte h n de gesprekken die ik heb over sequencing.

Sequencing speelt nat ook bij de LCT en bij VWS eeft mij gevraagd daar iets over te vertellen. Vorige
week viel het helaas van de agenda maar donderdag volgt die bespreking. Gaat over redenen om te sequencen, wat

kun je ermee, en over hoe de kiemsurveillance nu is/wordt ingericht. Vragen als wat is zinvol en waar kun je data

bruiken?

size YA de vraag over de daarvoor benodigde capaciteit ook al neergelegd. Die volgt natuurlijk uit wat er nodig
is.

Uiteraard gaan we dat vraagstuk in goed overleg met jou oppakken JERE
Net ook [EXE gesproken van de Dienst Testen. Hij heeft de hulp van de Dienst Testen aangeboden. Mochten

we dus meer capaciteit nodig hebben dan nu beschikbaar kan hij ons daarbij helpen. Inhoudelijk zullen zij verder

niet betrokken zijn.

Na de bespreking van donderdag zal ik jullie informeren over de uitkomsten en hoe we dit verder gaan brengen.

IEE hee veel succes in China!

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u
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verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to health and sustainability

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is besternd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor margen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to health and sustainability


